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afsluiting van het Noorderplein. Bijgaand treft u de beantwoording aan. 
 
 
 

Beoogd maatschappelijk resultaat 
 
 
 
 
 

Kader 
 
 
 
 



 
 

Betrokken partijen en participatie 
 
 
 
 
 

Argumenten voor en tegen 
 
 
 
 
 

Financiële consequenties en dekking 
 
 

Openbaarmaking en communicatie 
 
 
 
 

 

Aanpak en uitvoering 
 
 
 
 



 Schriftelijke vragen (artikel 46 RVO) 

 Betreft:  Langdurige afsluiting Noorderplein 

 Deventer, 11 september 2023 

 Geacht college, 

 Regelmatig komt in het landelijke nieuws dat bedrijven hebben moeten stoppen vanwege een 
 faillissement. Een faillissement komt nooit zomaar kijken, meestal is het een combinatie van factoren 
 waardoor de bedrijfsresultaten tegenvallen en de lasten niet meer betaald kunnen worden. Eén van 
 die factoren is helaas nog steeds de economische gevolgen van de Corona-pandemie. Ook hoge 
 personeelslasten, rentestijgingen en inkoopprijzen maken ondernemen steeds lastiger.  Maar 
 daarnaast worden wegafsluitingen in de buurt van ondernemingen ook genoemd, waardoor bedrijven 
 negatieve resultaten schrijven. Bevoorrading is vaak een probleem en de clientèle weet de bedrijven 
 moeilijk te bereiken, waardoor ze weg blijft. 

 In de Stentor hebben we kunnen lezen dat de herinrichting van het Noorderplein van start gaat. Dit is 
 een ingrijpende klus waarbij niet alleen het wegdek, maar ook de riolering vervangen wordt. Daarnaast 
 zal er een vrijliggend fietspad komen om de kans op (bijna)ongelukken te verkleinen. Dit is iets wat de 
 VVD dan ook toejuicht. 
 Echter op de reeds geplaatste tijdelijke verkeersborden die al geplaatst zijn is te zien dat het plein t/m 
 begin december afgesloten zal zijn. Dat is drie maanden, waarbij de ondernemers van o.a. de 
 Boxbergerweg zeer waarschijnlijk een enorme inkomstenderving tegemoet kunnen zien. 

 Wij hebben als fractie van de VVD daarom de volgende vragen aan het college: 

 ●  Wordt er bij de aanbesteding van dit soort werk voldoende ingezet om afsluitingen tot een 
 minimale periode te beperken? En hoe gaat dat in zijn werk? En wat voor rol speelt dat binnen 
 aanbestedingen? 

 ●  In hoeverre is er overleg geweest met de ondernemers op de Boxbergerweg e.o. betreffende 
 de werkzaamheden en de duur hiervan? Hebben zij hier in geparticipeerd of is er slechts een 
 eenzijdige mededeling geweest? 

 ●  Is er vanuit het college nog de mogelijkheid om er voor te zorgen dat deze afsluiting korter zal 
 duren, zodat de ondernemers op de Boxbergerweg weer vanaf het Noorderplein te bereiken 
 zullen zijn? 

 ●  Is het college zich bewust dat de Boxbergerweg e.o. bij afsluiting van het Noorderplein alleen 
 nog maar toegankelijk is voor voertuigen met een maximale hoogte van 3,6m? De meeste 
 vrachtwagens zijn hoger dan 3,6m. Is ook hier overleg over geweest met de verschillende 
 ondernemingen die bevoorraad moeten worden? Welke maatregelen zijn hiervoor genomen? 

 ●  Bent u bereid om bij toekomstige aanbestedingen meer focus te leggen op de duur van de 
 afsluitingen? 

 In afwachting van uw antwoord, 

 Met vriendelijke groeten, 

 Rogier Zuijdam 

 VVD Deventer 
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Geachte meneer Zuijdam,

In uw brief van 11 september jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de afsluiting 
van het Noorderplein. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1 

Wordt er bij de aanbesteding van dit soort werk voldoende ingezet om afsluitingen tot een minimale periode te 
beperken? En hoe gaat dat in zijn werk? En wat voor rol speelt dat binnen aanbestedingen?

Antwoord
Er wordt altijd naar gestreefd om wegafsluitingen tot een minimale periode te beperken. Het projectteam 
maakt voor aanbesteding een inschatting van de doorlooptijd van een werk. Dit is het uitgangspunt voor de 
aannemer. Uiteindelijk wordt in samenspraak met de aannemer, na gunning van de opdracht, de definitieve 
planning vastgelegd. 

Vraag 2
In hoeverre is er overleg geweest met de ondernemers op de Boxbergerweg e.o. betreffende de 
werkzaamheden en de duur hiervan? Hebben zij hier in geparticipeerd of is er slechts een eenzijdige 
mededeling geweest?

Antwoord
Er heeft participatie plaatsgevonden in de ontwerpfase, de precieze duur van de uitvoering was destijds nog 
niet bekend. De ontwerpen zijn gepubliceerd op de website www.deventer.nl/noorderplein, daarnaast is er 
een inloopavond geweest. Omwonenden en winkeliers zijn op de hoogte gebracht  door middel van een brief 
dat de voorlopige ontwerpen online staan. Vragen over het ontwerp of algemene vragen over het project 
konden gesteld worden door contact op te nemen via noorderplein@deventer.nl. Daarnaast zijn de 
communicatieadviseur en de projectleider bij diverse ondernemers langs geweest om hen te informeren over 
de afsluiting, maar ook om informatie/wensen op te halen over bereikbaarheid en bevoorrading tijdens de 
uitvoering. De uitkomsten van deze gesprekken zijn meegenomen in de contractvorming richting de 
aannemer.

Vraag 3
Is er vanuit het college nog de mogelijkheid om er voor te zorgen dat deze afsluiting korter zal duren, zodat de 
ondernemers op de Boxbergerweg weer vanaf het Noorderplein te bereiken zullen zijn?

http://www.deventer.nl/noorderplein
mailto:noorderplein@deventer.nl


Antwoord
Tijdens het grootste deel van de werkzaamheden kan bevoorradingsverkeer de rotonde blijven gebruiken. Dit 
is zo geregeld, omdat op andere toegangswegen een hoogtebeperking geldt en de gevolgen voor de 
bevoorrading van de winkels anders te groot zouden zijn. Alleen tijdens de asfalteringswerkzaamheden kan 
de rotonde niet gebruikt worden. Hierover informeren we de ondernemers tijdig. 

Autoverkeer en fietsers worden omgeleid. Voetgangers kunnen gebruik maken van het gebied rondom de 
rotonde. Alle ondernemingen blijven bereikbaar tijdens de uitvoering.

De werkperiode verkorten is helaas niet mogelijk. Het heeft een aantal redenen dat de afsluiting van deze 
rotonde langer duurt dan vergelijkbare projecten. Dit heeft te maken met de aanleg van nieuwe riolering en 
archeologische onderzoeken. Ook het werken in twee fases, omdat de rotonde niet in zijn geheel kan worden 
afgesloten voor bevoorradingsverkeer, zorgt ervoor dat de werkzaamheden langer duren.

Vraag 4
Is het college zich bewust dat de Boxbergerweg e.o. bij afsluiting van het Noorderplein alleen nog maar 
toegankelijk is voor voertuigen met een maximale hoogte van 3,6m? De meeste vrachtwagens zijn hoger dan 
3,6m. Is ook hier overleg over geweest met de verschillende ondernemingen die bevoorraad moeten worden? 
Welke maatregelen zijn hiervoor genomen?

Antwoord
Ja, dit is bekend. Niet alleen op de Boxbergerweg is een hoogtebeperking van toepassing. Dit geldt ook voor 
de Rijsterborgherweg. Op de Zwolseweg is geen hoogtebeperking aan de orde. Daarom is besloten de 
rotonde voor bevoorradingsverkeer toegankelijk te houden en in twee fases te werken. 

Vraag 5
Bent u bereid om bij toekomstige aanbestedingen meer focus te leggen op de duur van de afsluitingen?

Antwoord
De focus in de uitvoering ligt altijd op een zo kort mogelijke afsluiting met een kwalitatief goed resultaat. Ook 
in de toekomst zullen we hiermee rekening houden tijdens aanbestedingen.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

J.P. Wassens R.C. König
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